



ELPA

企業領袖專業聯盟

ENTREPRENEUR LEADERSHIP
PROFESSIONAL ALLIANCE

NU LIFE

目錄 CONTENTS

Annual
2017

PROFESSIONAL TRAINING 專業培訓

70 Reasons to join ELPA?
為甚麼要加入 ELPA?

71 EMC Inauguration 2017
2017 年度 EMC 就職典禮

72 ELPA Business Seminar-EBS
專業領袖培訓



ELPA EVENT REVIEW ELPA 活動回顧

76 ELPA Charity Event- Walk For
Millions
ELPA 年度慈善活動 - 公益金百萬行

77 GYB Event
環保身體活動



PROFESSIONAL TRAINING / Reasons to join ELPA



企業領袖專業聯盟

ENTREPRENEUR LEADERSHIP PROFESSIONAL ALLIANCE

助您開始網絡營銷事業

Help You Start Your Network Marketing Business

助您成為一位專業及成功的領袖

Help You Turn Yourself Into A Professional And
Successful Leader

助您建立一個成功的商業系統

Help You Develop A Successful Business System

REASONS TO JOIN ELPA 為甚麼要加入 ELPA?

Utilize group power gathered with over 100 years of experiences

運用集結 100 年經驗的團隊力量

To learn the process of success, to built a strong business network, to chase the dream, to achieve extraordinary life

學習成功流程，建立強大生意網絡，追尋夢想，實現非凡生活

Promote personal growth

促進個人成長

Learn health knowledge and Functional Foods Concentrates knowledge, help you as well as your friends in gaining health

學習健康及功能性濃縮食品知識，幫助自己及朋友獲得健康

Grow with your business partner

你和你的事業夥伴一起成長

Bring you with more rewards

為你帶來更多獎勵

專業培訓 / 2017 年度 EMC 就職典禮



ADMINISTRATION DEPARTMENT
行政部



EVENTS DEPARTMENT
活動統籌部



MEDIA PRODUCTION DEPARTMENT
媒體制作部

EMC INAUGURATION 2017

The 2017 EMC Inauguration Ceremony was held in February. Mr. William Lau, Mr. Forster Chan, Ms Winsome Lau and Rickey Yuen continue to be elected EMC members for another term. During the ceremony, each individual department namely administration, event and media production have reported the activities for the past year, as well as presenting their plans for the coming year. They assured to dedicate their efforts to contribute to the development of ELPA members.

2017 年度 EMC 就職典禮

2017 年度 EMC 就職典禮於 2 月份舉行。劉福華先生、陳科建先生、劉海燕小姐以及袁向弦繼續連任成為 EMC 委員。當日各部門包括行政部、活動統籌部及媒體制作部為大家匯報了過往一年的活動及展望來年的安排。並承諾各 ELPA 會員會為大家作好裝備來迎接新一年的發展。

PROFESSIONAL TRAINING /ELPA Business Seminar (EBS)



ELPA Business Seminar (EBS)

The Business Seminar (EBS) organized by ELPA takes place 3 times each year. Each Seminar covers a wide range of exciting talks given by professionals with different expertise, such as specialist in gastroenterology, physiotherapist, optometrist as well as motivational sharings made by our own ELPA leaders such as by our ELPA Master Trainer - Mr. William Lau and ELPA Founder – Mr. Nasser Khan, as well as the latest health news brought to you by Dr. Jawid Khan.

專業領袖培訓課程

由 ELPA 舉辦的「專業領袖培訓」每年定期舉行 3 次。為培訓 ELPA 會員成為傑出企業家，每次 EBS 均邀請不同傑出專業人仕，如專科醫生、註冊脊醫、視光師、健美小姐等分享專業知識；ELPA 領袖親自分享 NU LIFE 成功祕訣；ELPA Master Trainer 劉福華先生與 ELPA 創辦人簡立信先生的激勵分享，有助個人成長亦有利事業發展；簡志偉博士更為學員帶來最新專題健康資訊。

專業培訓 / 專業領袖培訓課程



1



2



3



4



5



6



7

1. The General Manager of NU LIFE, Ms Tina Wong, explained 2017 Bonus Plan.
NU LIFE 總經理黃挺小姐為大家講解 2017 年度 NU LIFE 獎勵計劃。
2. ELPA Chairman, Mr. Nasser Khan, presented the distinguishing characteristics of a leader.
ELPA 主席簡立信先生教授大家領袖的特質。
3. ELPA Master Trainer & Chief Nutrition Specialist of NU LIFE, Dr. Jawid Khan, explained how to keep your pancreas healthy.
ELPA Master Trainer 及 NU LIFE 營養總顧問簡志偉博士講解「胰？為何慌糖？」讓你更加深入認識胰臟健康問題。
4. A speech delivered by Mr. William Lau, the Chairman of ELPA & EMC..
ELPA EMC 主席劉福華先生致詞。
5. Mr. William Lau, Chairman of ELPA & EMC, presented Appreciation Certificate to guest speakers.
ELPA EMC 主席劉福華先生頒贈感謝狀予三位演講嘉賓。
6. Group photo of TSM members and the Master Trainer.
眾 TSM 成員與 Master Trainer 合照。
7. All students received NuKids as a gift
眾學員獲贈 - NuKids 作為勤學獎禮品。

PROFESSIONAL TRAINING /ELPA Business Seminar (EBS)



1



2



3



4

1. Customer Service Manager, Ms Joey Chiang, explained the procedure to join as NU LIFE member.
NU LIFE 顧客服務部經理 Joey Chiang 為大家講解「成為 NU LIFE 會員的途徑」。
2. China Marketing Director, Mr. Bernard Siow, depicted the vast and contending China market of wealth.
NU LIFE 中國區市場總裁蕭伯納 (Mr Bernard Siow) 講解「制造群富之中國市場開戰前奏」。
3. Chairman & ELPA Master Trainer, Mr. Nasser Khan, analyzed the past, current, and future of direct selling in China.
ELPA Master Trainer 及主席簡立信先生為大定分析中國直銷行業的過去、現在和未來的發展。
4. ELPA Master Trainer & Chief Nutrition Specialist of NU LIFE, Dr. Jawid Khan, shared the 5th & 6th waves of nutrition revolution – Nutrition & DNA, and the age of stem cell.
ELPA Master Trainer 及 NU LIFE 營養總顧問簡志偉博士分享第 5 及第 6 波營養革命 – 營養基因學及幹細胞的年代。
5. Mr. Willaim Lau, Chairman of ELPA & EMC, presented Appreciation Certificate to guest speakers.
ELPA EMC 主席劉福華先生頒贈感謝狀予四位演講嘉賓。
6. Mr. Willaim Lau, Chairman of ELPA & EMC, presented Appreciation Certificate to guest speakers.
ELPA EMC 主席劉福華先生頒贈感謝狀予三位演講嘉賓。
7. All students received Aloe CoolHeat Concentrate as a gift.
眾學員獲贈 - 濃縮蘆薈按摩膏作為勤學獎禮品。



5



6



7

專業培訓 / 專業領袖培訓課程

10月 October



1



2



3



4



5



6



7

1. ELPA Master Trainer & Chief Nutrition Specialist of NU LIFE, Dr. Jawid Khan, taught about how DNA testing can help to peep into your health condition.
ELPA Master Trainer 及 NU LIFE 營養總顧問簡志偉博士教授「基因檢測 - 助你探視未來健康」。
2. RE-stem CEO, Mr. Benno Jiao and Chief Consultant, Mr. Steven Alan Schweller, gave a detailed presentation of stem cell.
RE-Stem CEO 焦陽醫生及首席顧問 Mr Steven Alan Schweller 為大家講解幹細胞知識。
3. ELPA Master Trainer, Ms. Harina Khan, shared her path to success!
ELPA Master Trainer 簡張玉霞女士為大家分享成功之道。
4. The Chairman & ELPA Master Trainer, Mr. Nasser Khan, elucidated how to prepare yourself and be ready for the vast China market.
ELPA Master Trainer 及主席簡立信先生為大定分析如何為發展中的中國市場做好裝備及達至致富之路。
5. Dr. Benno Jiao and Mr. Steven Alan were answering all questions on stem cell.
焦陽醫生及 Mr Steven Alan Schweller 現場為大家解答對幹細胞的提問。
6. Chairman of ELPA, Mr. Nasser Khan, presented Appreciation Certificates to guest speakers.
ELPA 主席簡立信先生頒贈感謝狀予眾演講嘉賓。
7. Everyone enjoyed the seminar.
當日出席會員眾多，座無虛席，場面熱鬧。

ELPA EVENT REVIEW / ELPA Charity Event- Walk For Millions



Off we go!
浩浩蕩蕩出發囉

ELPA Charity Event- Walk For Millions

In 2017, ELPA joined the Walk for Million for 7 years consecutively. Our leaders do not hesitate to contribute in charity events, and set an example by personally taking part in the Kick-off Ceremony and finishing the whole walk. We anticipate that the donations can reach higher next year, giving helping hands to more people in need.

ELPA 年度慈善活動 - 公益金百萬行

2017年連續第七年參加公益金百萬行。眾領袖做慈善不遺餘力，積極參與籌款活動，當日更身體力行出席起步禮及行畢全程。期望來年善款再創高峰，幫助更多有需要的人士。



Photo after finishing
終點留影



Another demonstration of our
powerful products
產品的威力又一實證



Mr. Lau is enjoying too
劉 Sir 都與眾同樂



Champion's of the day
是日冠軍



有機火龍果農家私房菜美味遊

Organic Dragon Fruit Farm Visit Delicious Private Home Cuisine

2016年10月 Oct 2016



Delicious organic food!
有機私房菜實在太好食!



Hilarious Human Bingo!
Human Bingo 好熱鬧!



Making dumplings together
一家大細齊包餃



Let's go stretch
拉得筋多身體好



Crazy shopping time
瘋狂購物時間



Having sweet time with little goat
小朋友也親親小山羊



Making chinese stem bun
齊齊做茶菓



Group game is so interesting
集體有獎遊戲勁多 FUN



Champion's of the day - Red team
是日冠軍 - 紅嚙當



Activity director - Ricky
活動總監 - Rickey



ELPA EVENT REVIEW / GYB Event



GREEN GREEN NUTRITIOUS DISH

Green Green 勁營好煮意



Time for dinner!
開餐時間!



Let's get moving and play together
大家動動身一齊玩遊戲



MC Sherman & pretty assistant Vanessa
demonstrating experiment
司儀 Sherman 及美女助手 Vanessa
同大家做實驗



Cooking with the kids
連小朋友都一起製作美食



Group photo
甜蜜蜜大合照



Gaming Time
誰是吹水大王?



Prize: Organic apple
獎品：高原有機蘋果



ELPA 活動回顧 / 環保身體活動



GROUP PHOTO
全體大合照



Chef Forster
大廚 Forster



Exciting group games
刺激的集體遊戲



Chef Winsome
大廚 Winsome



As tasty as it looks
色香味俱全的完成品



Delicious food
完美味覺享受



Caramelized strawberry
士多啤梨拔絲



Steamed sweet potato with
almond mayonnaise
蒸蕃薯配杏仁蛋黃醬



Fresh mango rice paper roll
清新香芒紙米卷



Traditional Beijing cuisine
北京老家特色菜

ELPA EVENT REVIEW / GYB Event



Energetic group photo
皆大歡喜大合照

ELPA 新春團拜聚餐

ELPA LUNAR NEW YEAR PARTY

Feb 2017 2017年2月



The god of wealth is giving out red pocket
財神大派利是



Luxury prizes
獎品豐富



Prize: Organic pears
獎品：高原有機貢梨



Mr. Lau is enjoying too
劉 sir 都與眾同樂



Balloon popping game
小遊戲 - 爆波一聲除舊歲



Champion's of the day - NuKids
是日冠軍獎品 - NuKids



Mr. Lau is giving a speech
劉 sir 致辭